

NATO SECRET

EXTRACT FROM:

G.R. (61) 44
26.9.61Meeting held on 18th September 1961NATO SECRETIII. ASSESSMENT BY SACEUR OF THE MILITARY EFFORTS BY MEMBER COUNTRIES

Reference: SHAPE 188/61 dated 15th September, 1961 ✓

30. The CHAIRMAN said that Permanent Representatives would receive that day copies of the SHAPE letter 188/61 of 15th September, on which he had requested the comments of the Standing Group. If the comments were available in time, he suggested the Council might discuss this question on Friday, 22nd September.

31. The COUNCIL:

noted the statement by the Chairman

NATO SECRETIII. EVALUATION PAR LE SACEUR DES EFFORTS MILITAIRES DES PAYS MEMBRES

Référence : SHAPE 188/61 en date du 15 septembre 1961 ✓

30. Le PRÉSIDENT fait savoir que les Représentants permanents recevront aujourd'hui même des exemplaires de la lettre SHAPE 188/61 du 15 septembre, au sujet de laquelle il a demandé au Groupe Permanent de faire connaître ses observations. Si ces dernières sont reçues en temps utile, le Conseil décidera peut-être de discuter de cette question le vendredi 22 septembre.

31. Le CONSEIL :

prend note de la déclaration du Président.